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Jméno: Lukáš Vincour	

Povolání: Bubeník Pipes and Pints, BOY, Viki, Hanba	
!
O slávě: Jak vnímáte slávu (popularitu)   1!
	•	Ve které situaci jste si poprvé uvědomil, že Vaše jméno zná široká veřejnost?  
									Nemyslím si, že jsme úplně známí pro širokou veřejnost. Ale v komunitě kde se 
pohybujeme nejspíš ano. ta situace se pozná tak, že Vás na festivale zastavují lidé a chtějí 
se fotit, podepisovat se,... Občas se to stane i na ulici, ale to jen opravdu výjimečně :) !
	•	Jak jste to vnímal? Jaké byly vaše pocity? 
									Vnímám to skvěle. Je to hrozně příjemné, vždy chci lidem nějak vyjádřit vděk a 
pokoru. Je to pro mě stále neuvěřitelná věc, že chce někdo můj podpis, mou paličku, 
kterou si pak doma třeba vystaví? :)  !
	•	Jak dlouho a jak moc jste o to usilovali? (pokud vůbec?) 
									Začali jsme s Pipes and Pints hrát společně od konce roku 2008. Teď jsem už trošku 
známější skupina. Ale neusilovali jsme po slávě ani ničem podobném. Chtěli jsme jen co 
nejvíc a dobře hrát. !
	•	Existují nějaká negativa související s vaší popularitou, která jste zažil? (situace, 
zkušenosti) Například? 
									Žádná negativa jsem nezaznamenal, jsme přeci jen pro širokou veřejnost stále né 
moc známí. I když si připustit někdy někoho moc k tělu je nebezpečné :) !
	•	Jak vnímáte pozornost médií vůči Vaší osobě? 
							Subkulturní média vnímam skvěle. Mainstreamové se nám vyhývají, ale to vůbec 
nevadí. !
	•	Napadá Vás něco o “slávě, popularitě”, co není úplně očividné a široká veřejnost 
si to neuvědomuje?  
	      Pokud je někdo moc slavný, už ztrácí absolutně svou svobodu, což je smutné a 
dlouho to nikdo nevydrží. Také to, že má umělec určitou zodpovědnost, aby nezklamal 
své fanoušky.

�  Pokud nechcete, na otázky neodpovídejte. 1

Jestli máte naopak nějaké postřehy či další názory, budu Vám velmi vděčná.


